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協助葉正師傅發行武術書籍 
 

各會員: 

 

本會將會協助師父葉正發行一本以葉正師父及其武術的書籍，其
中有一個重要環節，葉正系的族譜，相信有關大家的都樂意入列。在
安排上以自行報上有關資料交回本會，待工作小組及師父審查確認便
可放入族譜。 
 
需要提供資料形式如下： 
 
  葉正--------賈安良（1998 年入門)--------AMS 詠春班或人名 
（師父）     (第一代）提供証件相       (第二代）不須提供照片 
 

有意提供者請把資料電郵給李煜昌 dennislvt@yahoo.com.hk  

或郵寄至詠春葉正體育會通訊地址:  香港新界葵涌興芳路 223 號

新都會廣場二座 4111 室 
 
截止收集資料至九月底。敬希各位踴躍參加。 

 
 

此致! 
各會員 
 
 

詠春葉正體育會主席  謹啟 

二零一四年八月二十六日 
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Assistance on Grand Master Ip Ching's Book Publication 

 

To whom it may concern: 

 

The VTICAA will be publishing a book for Grand Master Ip Ching regarding 

himself and martial arts. The genealogy will take a big part of the book, 

therefore please submit your details if you wish to take part. 

 

Please provide the details in such order: 

 

Ip Ching ---- Jar On Leung (Since 1998) ---- AMS Wing Chun Class Student 

Name 

 

*First generation students such as Jar On Leung will have to provide an image, 

whereas second generation doesn't. 

 

Students who wish to participate will have to send your details to Master 

Dennis Lee dennislvt@yahoo.com.hk or post it to the VTICAA, 4111 

Metroplaza Tower 2, 223 Hing Fong Road, Kwai Chung, N.T. Hong Kong by the 

end of September. 

 

 

 

Yours sincerely, 

The Chairman of VTICAA 

Dated 26th August, 2014. 
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